

Gegenstand: Zulassung für Wolkenflug

Betroffen: Segelflugzeug LS4-a

Dringlichkeit: wahlweise

Vorgang: Einbau von LS4 Wassertanks (Ein Tank pro Flügel, Fassungsvermögen 65-70 Liter)
Bei entsprechender Mindestausrüstung, siehe Wartungshandbuch Blatt 12-1, kann ein Prüfer Klasse 3 das Flugzeug für Wolkenflug zulassen

Maßnahmen und Material: Einbau der LS4-Tanks entsprechend Zeichnung IBF-33

Gewicht und SP-Lage: Müssen neu bestimmt werden

Hinweise: 1) Material, Verarbeitungshinweise und Zeichnung können unter Angabe der Werknummer vom Hersteller bezogen werden.
2) Die Änderung ist von einem Prüfer Klasse 3 abzunehmen und im Bordbuch unter Angabe der TM zu bescheinigen.
3) Eintrag der Durchführung im Wartungshandbuch Blatt 14-1, TM-LTA-Durchführungsbeleg.

Anerkannt:



[Signature]
19. Jan. 1984

Subject: Certification for cloud flying

Effectivity: Sailplane model LS4-a

Accomplishment: Optional

Reason: Installation of LS4 water ballast bags, volume 65-70 Liters <14.3-15.4 Imp.Gal.> per wing.
Provided the required minimum equipment is installed and when certified for ccloud flying by inspector, the sailplane may be cloud flown with full water ballast tanks.

Instructions and Material: Installation according to drawing IBF-33

Weight and Balance: Must be redetermined

Remarks: 1) Materials, instruction and drawing may be obtained from manufacturer stating serial number
2) Modification must be checked by inspector and signed in logbook
3) Enter accomplished TB on page 6-1 of Maintenance Manual, TB-AD-Accomplishment List

Approval of translation has been done by best knowledge and judgement.- In any case the original text in German language is authoritative.